
Årsberetning ungdomsutvalget i Øvre Rendal skytterlag 2018. 

Ungdomsutvalget har i år bestått av Johan (leder), Jon Egil, Stig Magne og Håvard. 

Vi har gjennomført trening for de yngre en dag i uka inne fra slutten av oktober 2017 til 

starten av mai. Deretter ute på 100m til skoleslutt.  

På treningene innendørs har vi hatt opp mot 14stk på trening, noe som økte til 19 etter påske 

da de nye ble med. 

Det falt av mange når vi begynte ute i mai. Vi har med 1 junior, 2 eldre rekrutt, og resten 

fordeler seg på rekrutt og nybegynner ung. 

Til å gjennomføre skytingene har i tillegg til oss i ungdomsgruppa, flere erfarne skyttere vært 

med og bidratt, dette er vi veldig takknemlige for. I 2017/18 sesongen var dette: Tore 

Hornseth, Knut Aril Nordseth, Ingvar Magne Høye, Frank Engene og Torbjørn Halvorsen. 

Skyteskole ble arrangert i vinter med 6 deltagere. Skyteskolen gikk over 5 kvelder fra slutten 

av januar, hvor det mest grunnleggende innen skyting i DFS ble gjennomgått. Avsluttet med 

et lite stevne fredag 9.3. 

Stevner 

Innendørs 15- m 

Hatt noe deltagelse, med 5 på samlagsstevnet, 6 stk på dobbelt stevne Nora/Dalsbygda. 

Sigmund, Elen, Kathrine, Benjamin, Haaken, Esten og Thea har vært på 1 eller flere stevner 

utafor bygda. På det lokale åpne stevnet hadde vi med 11stk.  

Felt 

Feltsesongen var preget av ingen deltakelse, bortsett fra på lagmesterskapet. Sigmund og 

Haaken skjøt felt på LS. Sigmund fikk og prøvd seg på Felthurtig og Stangskyting. 

Bane 

Liten deltagelse på utendørsstevner. Sigmund og Haaken deltok på Samlagsstevne i Alvdal.  

LS i Stjørdal deltok Sigmund og Haaken. Fin og positiv opplevelse.  

 

Johan Grindflek/Leder Ungdomsutvalget 

Leder i ungdomsutvalget 

 

 


